

No. 3992. ADDITIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION CONCERNING CUSTOMS FACILITIES FOR TOURING, RELATING TO THE IMPORTATION OF TOURIST PUBLICITY DOCUMENTS AND MATERIAL. DONE AT NEW YORK ON 4 JUNE 1954<sup>1</sup>

N° 3992. PROTOCOLE ADDITIONNEL À LA CONVENTION SUR LES FACILITÉS DOUANIÈRES EN FAVEUR DU TOURISME, RELATIF À L'IMPORTATION DE DOCUMENTS ET DE MATÉRIEL DE PROPAGANDE TOURISTIQUE. FAIT À NEW YORK LE 4 JUIN 1954<sup>1</sup>

### ACCESSION

*Instrument deposited on:*

31 October 1972

FIJI

(To take effect on 29 January 1973.)

With the following reservation, accepted in accordance with article 14:

“Fiji shall not be bound by article 2 of the Additional Protocol in so far as it refers to unframed photographs and unframed photographic enlargements; but undertakes to allow the temporary duty and tax free admission of these articles under the provisions applicable to article 3 of the Protocol.”

*Registered ex officio on 8 May 1973.*

### ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

31 octobre 1972

FIDJI

(Pour prendre effet le 29 janvier 1973.)

Avec la réserve suivante, acceptée conformément à l'article 14 :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Fidji ne sera pas lié par l'article 2 du Protocole additionnel en ce qui concerne les photographies et agrandissements photographiques non encadrés qui y sont visés, mais s'engage à admettre lesdits articles en franchise temporaire des droits et taxes d'entrée conformément aux dispositions de l'article 3 du Protocole.

*Enregistré d'office le 8 mai 1973.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 276, p. 191; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 10, as well as annex A in volumes 770, 771 and 820.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 276, p. 191; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 3 à 10, ainsi que l'annexe A des volumes 770, 771 et 820.